
STUDENTSKÁ KOMORA 

 Akademického senátu 

      Fakulty ekonomické 

 

Zápis ze zasedání SK AS FEK ZČU č. 7 ze dne 30. 9. 2009 

Přítomní senátoři:  Bc. Pavla Boháčová, Bc. Lucie Elhotová, Bc. Lukáš Lev, Bc. Jan 
Sladovník  

Omluveni: Bc. Nikola Pantovič, Ing. Andrea Žejdlová 

Přítomno: 4 senátoři, SK AS FEK ZČU je usnášeníschopná 

Program: 

1) Zahájení 7. zasedání SK AS FEK ZČU 

2) Schválení zápisu z 6. zasedání z 3. 6. 2009 

3) Uznávání trojek 

4) Problémy Právnické fakulty ZČU a dopady na ZČU 

5) Aktivity v akademickém roce 2009/2010 

6) Volby do SK AS ZČU 

7) Různé 

 

Ad 1) Zahájení 7. zasedání SK AS FEK ZČU 

Předseda SK AS FEK ZČU J. Sladovník přivítal přítomné senátory a seznámil je  
s programem 7. zasedání, o kterém dal hlasovat. 

Usnesení: SK AS FEK ZČU schvaluje program 7. zasedání. 

Hlasování – pro: 4 hlasy, proti: 0, zdržel se: 0. Usnesení bylo přijato. 

 

Ad 2) Schválení zápisu z 6. zasedání ze dne 3. 6. 2009 

J. Sladovník dal hlasovat o schválení zápisu z předchozího zasedání. 

Usnesení: SK AS FEK ZČU schvaluje Zápis ze zasedání SK AS FEK ZČU č. 6 ze dne  
3. 6. 2009. 

Hlasování – pro: 4 hlasy, proti: 0, zdrželi se: 0. Usnesení bylo přijato. 



STUDENTSKÁ KOMORA 

 Akademického senátu 

      Fakulty ekonomické 

 

Ad 3) Uznávání trojek 

Na doporučení SK AS FEK ZČU děkan FEK ZČU doc. Hrdý vydal novou vyhlášku, která 
zabezpečuje uznání všech známek, tedy nově i trojek, studentům, kteří z jakéhokoliv důvodu 
ukončili studium na naší fakultě a posléze se rozhodli své studium opět obnovit a tedy nechat 
si uznat již vykonané předměty.  

 

Ad 4) Problémy Právnické fakulty ZČU a dopady na ZČU 

Studentští senátoři dlouze debatovali o vzniklé situaci na FPR ZČU. Samozřejmě si 
uvědomují negativní dopad, který tato situace vrhá na celou ZČU. 

 

Ad 5) Aktivity v akademickém roce 2009/2010 

a) SK AS FEK ZČU se rozhodla uspořádat bowlingový turnaj pro studenty, ale také jistě  
pro zájemce z řad pedagogů. Přesný datum a další organizační záležitosti budou upřesněny. 
Předběžně by se mělo jednat o měsíc listopad. Cílem by mělo být, aby se studenti naší fakulty 
lépe poznali a mohli poznat jinou tvář pedagogů a také, aby se dozvěděli více o SK. 

b) V nejbližší době vydají studentští senátoři další číslo Newsletteru, ve kterém se studenti 
budou moci seznámit s jednotlivými senátory a budou jim podány důležité aktuální 
informace. 

 

Ad 6) Volby do SK AS ZČU 

V listopadu tohoto roku proběhnou volby do AS ZČU. Všichni studenti a také akademičtí 
pracovníci mají možnost kandidovat do tohoto nejvyššího univerzitního orgánu.  

Více informací dostali všichni studenti hromadným e-mailem do svých školních e-mailových 
schránek a studenti prvního ročníku byli s tímto seznámeni také na přednášce. Dále bylo 
vyvěšeno několik letáčků v budově fakulty a v případě dotazů se mohou studenti samozřejmě 
obrátit na jakéhokoliv člena SK AS FEK ZČU. 

 

Ad 7) Různé 

Opět vyvstal problém s nedostatkem židlí v budově Tylova a stejně tak není prozatím 
vyřešena ne plně funkční kopírka ve studovně v budově Husova. Oba problémy budou 
sděleny děkanovi FEK doc. Hrdému. 

 

V Plzni, 1. 10. 2009 

Zapsala: Bc. Pavla Boháčová 
Doplnil: Bc. Jan Sladovník 


